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Z á p i s 
 

z  12. jednání Výboru kontrolního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 14. 4. 2014 od 15:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 

 
Přítomni:  Ing. Vladimír Derner, Mgr. Jitka Košťálová, Ing. Petr Kubát, Ing. Josef Mázl, 

Bc. Zdeňka Šárová, Ing. Lucie Javůrková (tajemnice) 

hosté: Mgr. Alena Koukalová  
 
Omluveni:  JUDr. Miroslav Antl, Ing. Petr Kilevník, JUDr. PhDr. Zdeněk Ondráček, Ph.D., 

Ing. Zdeněk Urban 
   
Program jednání: 

1. Zahájení, volba ověřovatele zápisu z jednání  
2. Schválení programu jednání  
3. Informace o vyřizování stížností a petic (Mgr. Koukalová) 
4. Kontrola plnění usnesení z 11. jednání KV 
5. Plnění usnesení Zastupitelstva a Rady Královéhradeckého kraje 
6. Informace a vyčíslení úspor kraje po zavedení „práce z domu“ 
7. Čerpání dotací a finančních prostředků Královéhradeckého kraje v Centru investic, 

rozvoje a inovací (CIRI) 
8. Plnění záměrů Královéhradeckého kraje ve společnosti Centrum evropského 

projektování a.s. 
9. Různé 

 

K bodu 1 
Zahájení, volba ověřovatele zápisu z jednání  
Jednání v 15:25 zahájil a řídil předseda Výboru kontrolního Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Ing. Vladimír Derner (dále jen „předseda KV“). Uvítal přítomné a představil novou 
členku Bc. Zdeňku Šárovou. Dále předseda KV seznámil přítomné s programem jednání.  
 
Po zahájení jednání navrhl předseda KV pana Ing. Petra Kubáta ověřovatelem zápisu 
z 12. jednání KV.  
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: KV schvaluje pana Ing. Petra Kubáta 
ověřovatelem zápisu z 12. jednání Výboru kontrolního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 Hlasování: 
   Pro  - 5 
   Proti  - 0 
   Zdržel se - 0 
 
USNESENÍ VK/12/85/2014  
Výbor kontrolní   
I.  s c h v a l u j e  
 pana Ing. Petra Kubáta ověřovatelem zápisu z 12. jednání Výboru kontrolního 

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
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K bodu 2 
Schválení programu jednání  
Členové KV obdrželi návrh programu s pozvánkou na 12. jednání KV elektronickou poštou 
dne 3.4.2014. K navrženým bodům programu nebyly ze strany členů KV připomínky. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: KV schvaluje program 12. jednání Výboru 
kontrolního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 Hlasování: 
   Pro  - 5 
   Proti  - 0 
   Zdržel se - 0 
 
USNESENÍ VK/12/86/2014  
Výbor kontrolní   
I.  s c h v a l u j e  
 program 12. jednání Výboru kontrolního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

K bodu 3 
Informace o vyřizování stížností a petic (Mgr. Koukalová) 
Předseda KV přivítal vedoucí oddělení stížnosti a dozoru obcí, Mgr. Alenu Koukalovou, 
na jednání KV. Mgr. Koukalová seznámila členy KV s počtem přijatých a vyřízených stížností 
a petic v období od posledního jednání KV, o stížnostech v samostatné působnosti pak podala 
podrobné informace. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: KV bere na vědomí informace 
Mgr. Koukalové o vyřizování stížností a petic 
 Hlasování: 
   Pro  - 5 
   Proti  - 0 
   Zdržel se - 0 
 
USNESENÍ VK/12/87/2014  
Výbor kontrolní   
I.  b e r e n a v ě d o m í  
 informace Mgr. Koukalové o vyřizování stížností a petic 

K bodu 4 
Kontrola pln ění usnesení z 11. jednání KV 
Předseda KV informoval o plnění usnesení z předchozího jednání KV. 

 
. trvá usnesení VK/10/76/2014: ukládá předsedovi KV předložit KV do 31.12.2014 informace 

o uplatňování přijatých opatření v rámci interního systému plnění kontroly usnesení 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: KV bere na vědomí informace o plnění 
usnesení z 11. jednání KV 
 Hlasování: 
   Pro  - 5 
   Proti  - 0 
   Zdržel se - 0 
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USNESENÍ VK/12/88/2014  
Výbor kontrolní   
I.  b e r e n a v ě d o m í  
 informace o plnění usnesení z 11. jednání KV 

K bodu 5 
Plnění usnesení Zastupitelstva a Rady Královéhradeckého kraje 
Předseda KV upozornil na podklady k plnění usnesení Rady a Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje ve věci Průmyslová zóna Vrchlabí (1. etapa) a Revitalizace KUKS 
o. p. s., které obdrželi členové KV elektronicky dne 10. 4. 2014 a upozornil, že vyžádané 
informace o plnění usnesení ve věci Revitalizace KUKS o. p. s. dosud stále nejsou úplné. 

 
diskuze 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: KV I. bere na vědomí informace o plnění 
usnesení Rady a Zastupitelstva Královéhradeckého kraje ve věci Průmyslová zóna Vrchlabí 
(1. etapa), II. odročuje projednání plnění usnesení ve věci Revitalizace KUKS o. p. s. na příští 
jednání 

Hlasování: 
   Pro  - 5 
   Proti  - 0 
   Zdržel se - 0 
 

USNESENÍ VK/12/89/2014  
Výbor kontrolní   
I.  b e r e n a v ě d o m í  
 informace o plnění usnesení Rady a Zastupitelstva Královéhradeckého kraje ve věci 

Průmyslová zóna Vrchlabí (1. etapa) 
II.  o d r o č u j e  
 odročuje projednání plnění usnesení ve věci Revitalizace KUKS o. p. s. na příští jednání 

K bodu 6 
Informace a vyčíslení úspor kraje po zavedení „práce z domu“ 
Předseda KV poukázal na podklady a informace k tomuto bodu programu, které obdrželi 
členové KV elektronicky dne 3. 4. 2014.  
 
diskuze 
 
V diskuzi zaznělo, že jsou zařazeni do „práce z domu“ i vedoucí úředníci, kteří by měli zastávat 
řídící funkci a také, že může být problematické přemisťování dokumentů jednotlivých agend 
úředníků mezi krajským úřadem a domácnostmi. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: KV I. bere na vědomí informace o úspoře 
kraje po zavedení „práce z domu“ II. doporučuje 1) přehodnotit práci z domu v případě 
vedoucích úředníků a během úředních dní, 2. doporučuje 2) Radě a Zastupitelstvu 
Královéhradeckého kraje vyhodnotit výši uvedené úspory ve vztahu k celkovému využití 
RegioCentra a ve vztahu ke splácení leasingových splátek 

 
 



 4 

Hlasování: 
   Pro  - 5 
   Proti  - 0 
   Zdržel se - 0 
 
USNESENÍ VK/12/90/2014  
Výbor kontrolní   
I.  b e r e n a v ě d o m í  
 informace o úspoře kraje po zavedení „práce z domu“ 
II.  d o p o r u č u j e  
 1. přehodnotit práci z domu v případě vedoucích úředníků a během úředních dní 

 2. Radě a Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje vyhodnotit výši uvedené úspory 
ve vztahu k celkovému využití RegioCentra a ve vztahu ke splácení leasingových 
splátek 

K bodu 7 
Čerpání dotací a finančních prostředků Královéhradeckého kraje v Centru investic, 
rozvoje a inovací (CIRI) 
Předseda KV upozornil na podklady k tomuto bodu, které obdrželi členové KV elektronicky 
dne 3. 4. 2014  
 
diskuze 
 
Členové KV se shodli na tom, že se Čerpáním dotací a finančních prostředků 
Královéhradeckého kraje v Centru investic, rozvoje a inovací (CIRI) budou zabývat 
ve 2. polovině roku 2014 po obdržení všech ekonomických podkladů včetně těch za rok 2013. 
 
Na příštím jednání bude předložena tabulka se souhrnem základních ekonomických údajů. 

K bodu 8 
Plnění záměrů Královéhradeckého kraje ve společnosti Centrum evropského 
projektování a.s. 
Předseda KV upozornil na podklady k tomuto bodu, které obdrželi členové KV elektronicky 
dne 3. 4. 2014 
 
diskuze 
 
Členové KV se shodli na tom, že se Plněním záměrů Královéhradeckého kraje ve společnosti 
Centrum evropského projektování a.s. budou zabývat ve 2. polovině roku 2014 po obdržení 
všech ekonomických podkladů včetně těch za rok 2013.  
 
Na příštím jednání bude předložena tabulka se souhrnem základních ekonomických údajů. 
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K bodu 9 
Různé 
Předseda KV se dle domluvy z minulého jednání vrátil k přehledu o pokutách udělených kraji, 
organizacím krajem zřízeným, založeným a organizacím s majetkovou účastí kraje včetně 
přehledu řešení pokut UOHS.  
 
diskuze 
 
Podklady se budou členové KV znovu zabývat opět na 13. jednání KV a taktéž budou zaslány 
Bc. Zdeňce Šárové, která je jako nová členka neměla k dispozici, protože byly podkladem 
programu předchozího jednání KV. 

Závěr  
Předseda KV ukončil jednání v 16:30 a poděkoval členům KV za účast na jednání a za diskusní 
příspěvky. Další jednání KV se uskuteční dne 19. 5. 2014 od 15:00 v zasedací místnosti 
N3.118. 
 
 
 
 
 
..................................................................          .................................................................... 

Ing. Vladimír Derner, předseda KV      Ing. Petr Kubát, ověřovatel zápisu 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala:  
Ing. Lucie Javůrková 


